

MARC GIRARD 



Directeur, Global Automotive Design – BMW Group

Marc Girard, qui fait depuis 20 ans, partie de l'équipe dirigeante du groupe BMW est aujourd'hui aux manettes du "Global Automotive Design" chez Designworks, société du Groupe BMW en charge des programmes automobiles du Groupe, tant pour la conception intérieure ou intérieure que pour ses programmes de production.

Cet homme connaît bien la firme munichoise puisqu'après des études à Paris puis à Los Angeles, il la rejoint, y occupant divers postes à responsabilité. De 2000 à 2002, il se penche sur le design intérieur de la Série BMW 1, premier véhicule de la marque à attaquer le segment du compact, puis travaille au développement de la seconde génération de MINI. De 2004 à 2006, il préside au stylisme intérieur de la gamme Mini. De 2009 à 2013, on le retrouve à la tête du Design intérieur BMW – géométrie, couleur et garnitures- des marques du groupe. Proche de la production, il supervise les intérieurs des concept-cars, et c'est sous sa responsabilité que nombre d'entre eux ont été ceux primés.

Depuis Aout 2019, Marc est responsable du Design Intérieur pour Roll-Royce Motorcars, et coordonne ses équipes basées à Goodwood (Angleterre) et Munich (Allemagne)

Cet esthète dont le credo est de magnifier la créativité et repousser les limites et qui définit l'enthousiasme comme source de sa créativité aura fort à faire lors de Chantilly Arts & Elegance Richard Mille...

Director, Global Automotive Design – BMW Group

Marc Girard has worked as a manager for the BMW Group for almost 20 years now. He is currently the Director of Global Automotive Design at Designworks, a BMW Group Company; responsible for all automotive design programs of the Group, including both Exterior & Interior Design concept, as well as for its production programmes.

This gentleman has a perfect understanding of the German company since he joined it for various executive posts right after having completed his studies in Paris, then in L.A. From 2000 to 2002 he focuses on the BMW 1 series, actually the first BMW compact vehicles range. He turns then to the development of the MINI second generation. From 2004 to 2006, he presides over the interior design of the MINI range. From 2009 to 2013, he is the head of the Interior Design department at BMW Automobiles -Design Geometry, Color and Trim- for all the Group's brands. Next to all current BMW Production cars, he is also responsible for the Interior Design of the BMW Automobile Concept-cars. Indeed, under his leadership, many of them were awarded.

Since August 2019, Marc has been Responsible for Interior Design for Roll-Royce Motorcars, and coordinates its teams based in Goodwood (England) and Munich (Germany).

This aesthete, whose credo is to enhance creativity and push the boundaries, names enthusiasm as the most important incentive for his creative work. There is no doubt that Marc will be very busy at Chantilly Arts & Elegance Richard Mille!